
Ut av EØS, ikke inn i EU.
For ikke å bli truffet av en tollkrig mellom USA og EU skulle en tro at det 
gjelder det å holde seg utenfor! Det gjelder mer enn noen sinne å beholde 
selvråderetten og da må vi ut av EØS og ikke bli medlem..

Vi burde gå tilbake til frihandelsavtalen EFTA har med EU. Så burde vi 
stoppe helt med å selge energi til EU. Dvs. oljen selges på det åpne 
oljemarkedet og det blir en avkastning i form av oljefondet. Det samme 
gjelder gass fra sokkelen. 
Det vi burde vurdere er hvordan vi best kan benytte avkastningen fra 
oljefondet til å skape vekst i Norge og uten at det får en negativ 
konsekvens for den .økonomiske utviklingen. Inflasjon, renter mm.

USA legger skatt på import av aluminium. Det treffer Norge og EU 
medlemskap kan ikke hindre det
EU legger toll på varer fra USA, det betyr ikke at det vil treffe Norges salg
av  samme vare til EU. EØS eller EU medlemskap er ikke nødvendig for å 
sikre oss. USA søker en annen handelsbalanse med EU enn hva som er i 
dag. Dvs. selge mer til EU. Tollkrig endrer ikke på det! Tvert imot. 
USA vil produsere det de trenger selv. Da er toll et middel. Det øker ikke 
eksport. Da skal det andre middler til. Det er vanskelig i et land der 
kostnadene er i ferd med å ta over. 
Trump går ut høyt og kommer til å falle tungt!

Ut av EØS er den beste sikringen for ikke å bli truffet I USAs  tollkrig 
med EU.  


